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ARUPÄRIMINE 

 

Tartu kaubamaja ees olevad lillemüüjad on muutunud aegade jooksul osaks Tartu linnaruumist ning 

ruumi kultuurist. Prouad müüvad oma aias kasvatatud lilli varakevadest hilissügiseni, kui sajab 

vihma, puhub tugev tuul või lõõskab kuum päike. Lillemüügi lettidel aga puudub igasugune kaitse 

ilmastikutingimuste vastu vaatamata sellele, et rendihind leti eest on üsna kõrge.  

Valimiskampaania ajal lillemüüjatega suheldes tõstatasid viimased mitu korda küsimuse, kas on 

võimalik neile kujundada ilmastikukindlamad müügiletid. Linnavalitsus selgitas mulle eelarve 

tutvustamisel peetud arutelul, et ruumiloome osakond tegeleb nende müügikohtade 

kujundamisega, kuid siiski jäid vastuseta küsimused, mis ma esitasin. Seega küsin siinkohal uuesti, et 

omada arusaamist olukorras ja linnavalitsuse plaanidest.  

Eelnevaga seoses palun vastata kirjalikult ja suuliselt järgnevatele küsimustele: 

1. Kellele kuuluvad antud müügikohad Kaubamaja ees Küüni tänaval? 

2. Kas ja millal linn planeerib antud müügikohad ümber ehitada? 

3. Kui, siis mis ajaks on planeeritud müügikohtade valmimine? 

4. Milliseks on planeeritud müügikohad funktsioonilt ja välimuselt? 
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